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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Zanieczyszczenia ul. Gołężyckiej. 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zgłosili się do mnie mieszkańcy domów zlokalizowanych przy ulicach sąsiadujących  

z ul. Gołężycką. Mieszkańcy wskazują na problem zanieczyszczonej nawierzchni jezdni oraz 

pobocza ul. Gołężyckiej. Nawierzchnia nie była oczyszczana przez wiele lat. W chwili obecnej 

występujące na jezdni błoto stanowi znaczące zagrożenie w ruchu drogowym. 

 W związku z powyższym zwracam się z prośbą o dokonanie czyszczenia 

interwencyjnego jezdni w ul. Gołężyckiej oraz zaplanowanie podobnych prac wykonywanych 

cyklicznie w przyszłości celem uniknięcia tworzenia się podobnych zanieczyszczeń. 

 

 
             Z poważaniem, 

 

       (-) Łukasz Kapustka 

 

     Radny Miasta Poznania 


